

明新科技大學 111 學年度第 2 學期行事曆

111 年 4 月 12 日行政會議通過
111 年 12 月 8 日行政會議通過
112 年 2 月 21 日行政會議修訂通過

中華民國 112 年 2 月 1 日至 112 年 7 月 31 日									
月份	週次	日	一	二	三	四	五	六	重 要 行 事
112 年 2 月	寒假				1	2	3	4	2/1 111 學年度第 2 學期開始、2/3 共同休假
	寒假	5	6	7	8	9	10	11	2/10 共同休假
	預備	12	13	14	15	16	17	18	2/13-2/24 雙主修與輔系申請 2/16-3/1 開放延修生(大學部)選課 2/16 全校教師教學研習會、全校教師輔導知能研習 2/17-3/1 開放網路選課 2/17 招生策略會議、2/18 調整上班、上課 (2/27 調整放假) 2/18-19 學生宿舍入住日
	一	19	20	21	22	23	24	25	2/20 開學日、2/20 本日(含)以前休、退學者免繳費 2/23 進修部辦理人工選課
	二	26	27	28					2/27 調整放假(2/18 調整上班、上課)、2/28 和平紀念日放假一日
	3 月	二				1	2	3	4
三		5	6	7	8	9	10	11	
四		12	13	14	15	16	17	18	3/13-3/29 校內轉系申請
五		19	20	21	22	23	24	25	3/22 教務會議、3/25 調整上班、上課 (4/3 調整放假)
六		26	27	28	29	30	31		
4 月	六							1	4/1 本日(含)以前休、退學者，學雜費退還 2/3
	七	2	3	4	5	6	7	8	4/3 調整放假(3/25 調整上班、上課)、4/4 兒童節放假一日 4/5 民族掃墓節放假一日、4/6 師生產學日、4/7 調整放假(10/22 校慶補假)
	八	9	10	11	12	13	14	15	
	九	16	17	18	19	20	21	22	4/17-4/23 期中考暨展演週、4/19 系導師會議、4/20 性別平等教育日
	十	23	24	25	26	27	28	29	4/29-4/30 四技二專統一入學測驗
	十一	30							
5 月	十一		1	2	3	4	5	6	
	十二	7	8	9	10	11	12	13	5/13 本日(含)以前休、退學者，學雜費退還 1/3
	十三	14	15	16	17	18	19	20	5/14 本日(含)以後休、退學者，所繳費用均不退還 5/17 全校路跑
	十四	21	22	23	24	25	26	27	5/22-5/28 畢業班期末考暨展演週、5/24 學生事務委員會
	十五	28	29	30	31				
6 月	十五					1	2	3	
	十六	4	5	6	7	8	9	10	6/5-6/11 進修部 112 學年度第 1 學期即時選課 6/10 畢業典禮(6/26 調整放假)
	十七	11	12	13	14	15	16	17	6/14 校務會議、6/17 調整上班、上課 (6/23 調整放假)
	十八	18	19	20	21	22	23	24	6/19-6/25 期末考暨展演週、6/22 端午節放假一日 6/22 學生宿舍清空關閉日、6/23 調整放假(6/17 調整上班、上課)
	暑假	25	26	27	28	29	30		6/26-7/29 進修部暑期重補修第 1 梯次、6/26 調整放假(6/10 畢業典禮補假)
7 月								1	
	暑假	2	3	4	5	6	7	8	7/3-7/28 暑修重補修第 1 梯次、7/7 共同休假
	暑假	9	10	11	12	13	14	15	7/14 共同休假
	暑假	16	17	18	19	20	21	22	7/18 112 學年度新生歡迎會、7/21 共同休假
	暑假	23	24	25	26	27	28	29	7/28 共同休假
	30	31							7/31 第 2 學期結束 7/31-8/25 暑修重補修第 2 梯次、7/31-8/26 進修部暑期重補修第 2 梯次

備註：1. 行事曆若有異動以校園行事曆網頁公告為準。

2. 原住民族歲時祭儀為國定民俗節日，各該原住民族放假 1 日。各該原住民族放假日期，由原住民族委員會參酌各該原住民族習俗公告。

Minghsin University of Science and Technology Academic Calendar for the Spring Semester of Year 2023

February 21, 2023 Passed by the Administrative Meeting

2023/2/1- 2023/7/31

Month	Week	Sun	Mon	Tue	Wed	Thu	Fri	Sat	IMPORTANT ACTIVITIES
2023 Feb	winter vacation				1	2	3	4	2/1 Spring Semester begins 2/3 Winter Admin Recess
	winter vacation	5	6	7	8	9	10	11	2/10 Winter Admin Recess
	preparation	12	13	14	15	16	17	18	2/13-2/24 Application for Double / Minors Majors 2/16-3/1 Course Selection for Deferral Students (Undergraduate) 2/17-3/1 Online Course Add or Drop 2/18 Make-up Workday (2/27 Adjusted Holiday) 2/18-19 Check-in date for dormitory
		1	19	20	21	22	23	24	25
	2	26	27	28					
2023 Mar	2				1	2	3	4	3/2-3/6 Day School Students to Cross-Register for Night School Course(s) 3/2-3/5 Night School Students to Cross-Register for Day School Course(s)
	3	5	6	7	8	9	10	11	
	4	12	13	14	15	16	17	18	3/13-3/29 Application for Department Transfer
	5	19	20	21	22	23	24	25	3/22 Academic Affairs Committee Meeting 3/25 Make-up Workday (4/3 Adjusted Holiday)
	6	26	27	28	29	30	31		
2023 Apr	6							1	4/1 Reimbursement of 2/3 tuition/miscellaneous fees for suspended/dropout students ends
	7	2	3	4	5	6	7	8	4/3 Adjusted Holiday (3/25 Make-up Workday) 4/4 Children's Day, Holiday 4/5 Tomb-Sweeping Festival, Holiday 4/6 Academia-Industry Cooperation Day, no class 4/7 Adjusted Holiday (2022/10/22 Make-up Workday)
	8	9	10	11	12	13	14	15	
	9	16	17	18	19	20	21	22	4/17-4/23 Midterm Examinations 4/19 Mentors Meeting 4/20 Gender Equity Education
	10	23	24	25	26	27	28	29	4/29-4/30 Technological and Vocational Educational Examination, no class
	11	30							
2023 May	11		1	2	3	4	5	6	
	12	7	8	9	10	11	12	13	5/13 Reimbursement of 1/3 tuition/miscellaneous fees for suspended/dropout students ends
	13	14	15	16	17	18	19	20	5/14 No Tuition Refund for Drop-out or Suspension 5/17 Marathon Day for All Students and Faculty
	14	21	22	23	24	25	26	27	5/22-5/28 Final Examinations (Graduating Class) 5/24 Student Affairs Committee Meeting
	15	28	29	30	31				
2023 Jun	15					1	2	3	
	16	4	5	6	7	8	9	10	6/5-6/11 Fall 2023 Online Course Add or Drop (Night School) 6/10 University Commencement (6/26 Adjusted Holiday)
	17	11	12	13	14	15	16	17	6/14 University Affairs Meeting 6/17 Make-up Workday (6/23 Adjusted Holiday)
	18	18	19	20	21	22	23	24	6/19-6/25 Final Examinations 6/22 Dragon Boat Festival, Holiday 6/22 Check-out date for dormitory 6/23 Adjusted Holiday (6/17 Make-up Workday)
	summer vacation	25	26	27	28	29	30		6/26-7/29 First Round of Applications for Make-up Course or Course Retake (Night School) 6/26 Adjusted Holiday (6/10 Make-up Workday)
2023 Jul	summer vacation							1	
	summer vacation	2	3	4	5	6	7	8	7/3-7/28 First Round of Applications for Make-up Course or Course Retake (Day School) 7/7 Summer Admin Recess
	summer vacation	9	10	11	12	13	14	15	7/14 Summer Admin Recess

		16	17	18	19	20	21	22	7/18 Freshmen Welcome Activity 7/21 Summer Admin Recess
		23	24	25	26	27	28	29	7/28 Summer Admin Recess
		30	31						7/31 Spring Semester ends 7/31-8/25 Second Round of Applications for Make-up Course or Course Retake (Day School) 7/31-8/26 Second Round of Applications for Make-up Course or Course Retake (Night School)

*Remark 1 : The Calendar will be abided by the Government Office Calendar, announced by Minister of Education, and will be amended if it is updated.

*Remark 2 : For information about Indigenous Ceremonial Holidays, please visit the website of the Council of Indigenous People→Citizen Services→Traditional Rituals and Ceremonies.